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Proti výstavbe náhradných nájomných bytov pre ľudí z bytov s regulovaným nájomným sa postavili mestskí
poslanci. Na mestskom zastupiteľstve nepodporili výstavbu na Astronomickej a Čmelíkovej. Týmto plánom
predchádzala dlhá diskusia a spory medzi primátorom hlavného mesta a starostom mestskej časti.

„Sme šťastní, že sa nám nakoniec podarilo zvíťaziť, že mesto sa nebude správať ako ten najhorší
developer. Bojovali sme za to s ostatnými kolegami, mestskými poslancami za Ružinov, aj spoločne s
ružinovským starostom a poslancami ružinovského miestneho zastupiteľstva,“ citujú miestne noviny
Ružinovské Echo mestského poslanca Martina Chrena.

Proti vhodnosti výstavby na Ostredkoch sa postavil aj poslanec Branislav Kaliský, ktorý je architektom
viacerých bratislavských stavieb, napríklad Eurovey. „Mňa ešte teší, že sa bude konečne robiť štúdia na tú
časť, kde vznikne ružinovský bulvár, o ktorom sa už tak dlho hovorí. Verím, že to spravíme spoločne s
občanmi.“

Zástupcovia samosprávy podľa Ružinovského Echa chápu potrebu realizovania takejto výstavby. Komentuje
to aj poslankyňa Lucia Štaselová: „Na jednej strane stoja obyvatelia z Ostredkov, ktorí výstavbu
pochopiteľne odmietajú. No na druhej strane sú Bratislavčania, ktorí naozaj majú nárok na náhradné
nájomné bývanie a dodnes sa im tento problém nevyriešil.“

Viac na: http://reality.etrend.sk/…centrum.html
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